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BARTIN ÜNİVERSİTESİ 2022 YILI 

DANIŞMA KURULU DEĞERLENDİRME FAALİYET RAPORU 

 

A- BARTIN ÜNİVERSİTESİ DANIŞMA KURULU 

 

 Bartın Üniversitesi (BARÜ) Danışma Kurulu, Rektör Prof. Dr. Orhan UZUN başkanlığında 

16.09.2022 tarihinde Cuma günü saat 11.00’de Kutlubey Yerleşkesi Kütüphane Konferans Salonunda, 

Üniversitenin faaliyetlerinin tanıtımıyla birlikte Danışma Kurulu üyeleri ile tanışma, görüş ve önerilerini 

almak üzere toplanmıştır. 

 Toplantıya akademik birim temsilcileri, kamu kurum ve kuruluşlarından yöneticiler, iş 

dünyasından ve sivil toplum kuruluşlarından temsilciler katılmıştır. 

a) İlki düzenlenen toplantıda Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Orhan UZUN tarafından 

Üniversitemizin dünü, bugünü ve geldiği nokta itibariyle bir sunum gerçekleştirilmiştir. 

 Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Orhan UZUN sunumunda;  

 Bartın Üniversitesinin geride bıraktığı yıllarda sürdürülebilir bir yükseliş kaydettiğini, ülkemizin 

öz potansiyelini kullanarak bilim ve teknoloji temelli bir kalkınma anlayışına katkı sunmak amacıyla var 

gücüyle çalıştığını, her geçen gün bilimsel kabiliyetini geliştirdiğini ve bunun sonucu olarak ulusal ve 

uluslararası derecelendirme kuruluşlarının değerlendirmelerinde üst sıralara yükseldiğini, elde edilen 

başarılarla bölgesel odaklı kalkınma stratejisini birleştirerek ülkemizin geleceğine katkılar sunduğunu 

ifade etmiştir. 

 Üniversitenin son 5 yılda bilimsel alanda üç kattan fazla yükselme gösterdiğini, ortaya konan 

performans ve buna bağlı sonuçların bir takım çalışması neticesinde meydana geldiğini, üniversitemizin 

tüm bileşenleriyle birlikte gösterilen gayretlerin uluslararası sıralama kuruluşlarının göstergelerine de 

pozitif olarak yansıdığını, dünyadaki yükseköğretim kurumlarını görünürlük, açıklık ve mükemmeliyet 

göstergeleri üzerinden değerlendiren Webometrics’de 2017’den itibaren 6 yılda 4 bin 365 üniversiteyi 

geride bıraktığını, dünyanın saygın sıralama kuruluşlarından Times Higher Education (THE) 2022 Impact 

Ranking (Etki Sıralaması) listesine ise bu yıl başarılı bir giriş yaparak “Bilinçli Üretim ve Tüketim” 

alanında ilk 200’de, genel değerlendirmede ise 801+ bandında yer aldığını, ayrıca her geçen dönem hayata 

geçirilen yeni projelerle ülkemizin bilim temelli kalkınma hedeflerine katkılar sunduğunu vurgulamıştır. 

 Üniversitemizde bölgemizden başlanarak Ülkemizin kalkınmasına katkılar sunulduğunu, 

Yükseköğretim Kurulu (YÖK) tarafından “Bölgesel Kalkınma Odaklı Misyon Farklılaşması ve 

İhtisaslaşma Projesi” kapsamında “Akıllı Lojistik ve Bütünleşik Bölge Uygulamaları” alanında önemli 

projelerin hayata geçirildiğini, Filyos Vadisi Projesi odağında bölgede gelişebilecek muhtemel sektörler 

üzerinde yetkin akademik kadroyla çalışmalara devam edildiğini, Ülkemizin gelecek hedeflerine uygun 

olarak kalite ve uluslararasılaşmanın öncelendiğini, ihtisaslaşma kapsamında bölgeyi önceleyen bir 

anlayışla tüm paydaşlarla birlikte gayret gösterildiğini bildirmiştir. 

 Üniversite olarak sürdürülebilir bir büyüme hedeflendiği, bu noktada kararlı adımlar atıldığı, her 

şeyin çok hızlı değiştiği günümüzde sadece bilgiyi aktaran değil, aynı zamanda üreten bir üniversite olma 

yolunda gayret gösterildiği, bu kapsamda TÜBİTAK 2209 Öğrenci Projelerinde BARÜ olarak 6 dönemdir 

ilk 5’te yer almış olmanın üreten üniversite anlayışının tabana yayılması noktasında en önemli 

göstergelerden birisi olduğunu vurgulamıştır.  

b) Danışma Kurulu Toplantısının hemen öncesinde Danışma Kurulu Dış Paydaş Üyeleriyle bir 

anket çalışması yapılmıştır.  

Anketin değerlendirmeleri neticesinde kurul üyelerinin Bartın Üniversitesi ile yürütülen ortak 

çalışmaların, iş birliğinin veya koordinasyonun verimliliğinin iyi düzeyde olduğu, üniversite personelinin 
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kaliteli ve yeterli hizmet sunduğu, üniversitenin eğitim alanındaki sorumluluklarını ve Ar-Ge faaliyetlerini 

yeterli düzeyde yerine getirdiği, internet sayfasının kullanışlı ve yeterli bilgiye sahip olduğu, 

kütüphanelerde yeterli düzeyde bilimsel kaynağın bulunduğu, bilimsel, kültürel, sportif ve sosyal 

organizasyonlar açısından yeterli çeşitliliğe sahip olduğu, kurum kültürünün yeterli, kalite güvence 

sisteminin etkin olarak işlediğine yönelik değerlendirmelerde bulunduğu saptanmıştır. Bunun yanı sıra 

yapılan analiz sonucunda kurul üyelerinin; üniversitenin güçlü yönleriyle ilgili olarak, genç ve dinamik 

bir kadroya sahip olduğu, ulusal ve uluslararası yayın sayısının yükseldiği, proje desteklerinin arttığı, 

eğitim, araştırma ve geliştirme faaliyetlerine daha fazla kaynak ayırdığı, yayınların bilimsel etki 

değerlerinin yükseldiği, yenilik ve gelişmelere açık bir üniversite üst yönetiminin olduğu, bölgedeki 

kurum ve kuruluşlar ile etkin iletişim ve işbirliklerinin olduğu, üniversitenin engelli bireyler açısından 

erişilebilir olduğu görüşlerine sahip olduğu belirlenmiştir. 

 Danışma Kurulu Üyelerinin Bartın Üniversitesinin zayıf yönler arasında ekonomik ve mali kaynak 

ihtiyacının ilk sırada olduğu şeklinde bazı genel sonuçlara ulaşılmıştır. 

c) Danışma Kurulu toplantısında görüşülen konular neticesinde kurul üyeleri görüşlerini ve 

önerilerini sunmuşlardır.  

Bu bağlamda,  

 Danışma Kurulu üyeleri, Rektör Prof. Dr. Orhan UZUN’un yaptığı sunum ve içeriğinden, Bartın 

Üniversitesinin yaptığı başarılı çalışmalardan dolayı duydukları memnuniyetlerini, güçlü yönlerinin 

devamlılığının sağlanması için desteklerini sürdüreceklerini ifade etmişlerdir. 

 Bartın Otizmli ve Engelliler Destek Eğitim ve Dayanışma Spor Kulübü Derneği Başkanı Berna 

ŞENGÜN, engelliliğin temelinde yatan hususlarla ilgili bilimsel çalışmalar yapılması, Üniversitemizin 

tüm öğrencilerini kapsayacak şekilde farkındalık etkinlikleri yapılması, özellikle otizmli çocukların kayıp 

olması durumunda kolayca bulunabilmeleri için implant çip uygulaması gibi sistemlerin geliştirilmesi 

hususlarında Üniversitemizden destek beklediklerini belirtmiştir. 

 Bartın Ticaret ve Sanayi Odası (TSO) Başkanı Halil BALIK, Filyos Yatırım Havzasındaki 

gelişmeler ve Üniversitenin ihtisaslaşma alanı birlikte değerlendirildiğinde, Endüstri Mühendisliği, 

Mekatronik Mühendisliği ve İnşaat Mühendisliği Bölümlerinin açılması gerekliliğinin önemine vurgu 

yapmıştır. Bu noktada, TSO olarak her türlü desteği vermeye hazır olduklarını da bildirmiştir. 

 

B- AKADEMİK BİRİMLERİN DANIŞMA KURULU RAPORLARI 

 Üniversitemizin 19.01.2022 tarihli ve 2022/01-03 sayılı Senato kararı ile “Bartın Üniversitesi 

Danışma Kurulları Yönergesi” kabul edilmiş olup, bu kapsamda akademik birimlerimiz tarafından 

danışma kurulları oluşturulmuştur. Danışma kurulu yapılanması tamamlanan birimlerde birim 

yöneticilerinin başkanlığında toplantılar gerçekleştirilmiştir. Bu toplantılarda birimlerimizin yönetim, 

kalite, eğitim öğretim, araştırma geliştirme, topluma hizmet faaliyetlerine katkı vermek üzere danışma 

kurullarımızın karar alma süreçlerimizde değerlendirilmek üzere görüş ve önerileri alınmıştır. 

 Eğitim Fakültesi 

 Eğitim Fakültesi Danışma Kurulu’nda idari insan kaynağının yanı sıra bölüm başkanları, Millî 

Eğitim Bakanlığı Merkez Teşkilatı temsilcileri, Bartın İl Millî Eğitim Müdürlüğü temsilcileri, farklı 

kademelerden okul müdürleri, farklı programlardan öğretmenler, özel sektör temsilcileri, aktif ve mezun 

öğrenci temsilcileri yer almaktadır.  

 Danışma Kurulu ile yapılan toplantılarda; Üniversite ve fakültenin misyon, vizyon, kalite 

politikası amaç ve hedefleri doğrultusunda değerlendirmeler yapılarak uzun vadede planlamalarda 

bulunulmuştur.   Millî Eğitim Bakanlığının okul öncesi ve özel eğitim alanlarında attığı güçlü adımlar 
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esas alınarak 2022 yılı içerisinde yapılan toplantılarda; Özel Eğitim ve Okul Öncesi Lisans Programlarına 

ilk kez öğrenci alımı konusunda Danışma Kurulu’nun görüş ve önerilerine başvurulmuş, Özel Eğitim 

Öğretmenliği ve Okul Öncesi Öğretmenliği Lisans Programlarına öğrenci alımının yapılmasının uygun 

olduğuna karar verilmiş ve uygulamalı eğitim sürecinde İl geneli için önemli katkılar sağlayacağı 

belirtilmiştir. Eğitim Fakültesi bünyesinde Özel Eğitim Öğretmenliği ve Okul Öncesi Öğretmenliği Lisans 

Programlarına öğrenci alımına yönelik çalışmalara başlanmıştır.  Bartın İl Milli Eğitim Müdürlüğü; ölçme 

ve değerlendirme, soru hazırlama, test hazırlama konularında görev başındaki öğretmenlere yönelik 

fakülteden eğitim desteği talebinde bulunmuştur. Konuyla ilgili Üniversitemiz ve Bartın İl Milli Eğitim 

Müdürlüğü/Ölçme ve Değerlendirme Merkezi arasında iş birliği protokolü imzalanmış ve yapılan 

program doğrultusunda Bartın İl Milli Eğitim Müdürlüğüne bağlı okullarda görev yapan öğretmenlere 

fakülte öğretim üyeleri tarafından ölçme ve değerlendirme alanında eğitim verilmiştir. 

Danışma Kurulu’nda yer alan Bartın İl Millî Eğitim Müdürlüğü temsilcileri, okul müdürleri ve 

öğretmenler ile yapılan dönem hazırlık ve değerlendirme toplantılarında; fakültenin öğretmenlik 

uygulaması öğrencilerinin öğretmenlik mesleğine daha iyi hazırlanmalarını, öğrenimleri süresince 

kazandıkları genel kültür, özel alan eğitimi ve öğretmenlik mesleğiyle ilgili bilgi, beceri, tutum ve 

davranışlarını gerçek bir eğitim öğretim ortamı içinde kullanabilme yeterliği kazanmalarını sağlayacak, 

topluma hizmet bilinçlerinin artırılmasına katkıda bulunacak, uygulama süreci ile sürdürülebilir gelişimi 

esas alan, kalitenin artırılmasına yönelik ihtiyaç odaklı çalışmaların yapılması konusunda fikir birliğine 

varılmıştır. Buradan hareketle yapılan izleme, geri bildirim ve değerlendirmelerde öğretmen adaylarının 

Millî Eğitim Bakanlığı yapısı ve işleyişi, mevzuat, güncel uygulamalar gibi hususlarda bilgi ve deneyim 

eksikliklerinin olduğu, tecrübe paylaşımına ihtiyaç duydukları tespit edilmiştir. Bu bağlamda Danışma 

Kurulu’nda alınan süreç iyileştirmesi kararı doğrultusunda Millî Eğitim Bakanlığı merkez ve taşra 

teşkilatını tanıma ve kurumsal işleyiş süreci, öğretmenlikle ilgili mevzuat, öğretmen atama süreci, Millî 

Eğitim Sistemi’ndeki e-uygulamalar (MEBBİS, E-Okul, DYS vb.), kaynaştırma/bütünleştirme yoluyla 

eğitim uygulamaları, birleştirilmiş sınıf uygulamaları, aday öğretmen yetiştirme programı (atama sonrası), 

hizmet içi eğitim konularında Bartın İl Millî Eğitim Müdürlüğü ile iş birliği yapılmış ve “Öğretmen 

Yeterliklerini Artırma Programı” uygulanmaya başlanmıştır. 

 Bartın Orman Fakültesi 

 Orman Endüstri Mühendisliği ve Orman Mühendisliği Bölümlerinin Danışma Kurulu 

toplantılarında akreditasyon sürecinde yenilenen programın eğitim amaçları ve program çıktıları hakkında 

fikir alış verişi yapılmıştır. Orman Fakültesi Danışma Kurulu toplantısında Fakülte Dekanı Prof. Dr. 

Birsen DURKAYA Fakülteyi, Bölümleri ve faaliyetlerini anlatan bir sunum yapmıştır. Sunum sonunda 

fakültenin bölümlerinin öğretim kalitesini artırmak için yapılabilecek iş birliği ve ortak projelerle ilgili iç 

ve dış paydaşlar ile görüşmeler yapılmıştır. 

 Fen Fakültesi 

 Fen Fakültesi Danışma Kurulunda hiyerarşi olmadığı, herkese eşit mesafede bulunulduğu, 

Danışma Kurulunda alınan tüm kararların üniversitenin ve şehrin üst yönetimine iletileceği, dış paydaşlar 

tarafından farklı gözle her şeyin konuşulmasının gerekliliği, Üniversite ve Fakülte olarak her konuda her 

türlü desteğe açık olunduğu vurgulanmış; özellikle dış paydaşlar tarafından Üniversitenin Bartın’a 

sağladığı olumlu etkilerden bahsedilmiş ve karşılıklı iletişime her zaman açık bulunulduğu ve işbirliği 

içerisinde olunmasına karar verilmiştir.  

 Toplantıda; 

Fen Fakültesi tarafından Bartın ve çevresi trafiği için Markov prosesleri kullanarak yapılan 

çalışmaların devam ettiği; bu çalışma ile fakülte öğretim üyeleri tarafından üretilen fikirlerin Bartın’ın 
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trafik yönetimine nakledileceği, uzun vadede ise bu projenin tüm Türkiye’ye hizmet edeceği ve bu konu 

ile ilgili birimlerle iletişim halinde bulunulmasının yararlı olacağı belirtilmiştir. 

Şehrin kapasitesinin dolmak üzere olduğu ve şehrin var olan nüfus artışını kaldıramadığı, ancak 

diğer taraftan Üniversitenin konumu ile ilgili şehrin sahip olduğu negatif bakış açısının ve öğrenci, 

akademik ile idari personelin şehri sadece güvenlik açısından tercih etme nedenine yenilerini eklemek, 

üniversitenin tercih edilebilirliği artırmak, öğrenci kalitesini, akademik ve idari personel sayısını artırmak 

için aşağıdaki hususlar ile ilgili çalışmalar yapılması görüşülmüştür. 

 Şehrin cazip hale getirilmesi için Bartın Valiliği ve Belediye Başkanlığı ile bilgi alışverişinde 

bulunulması, Üniversitenin özelinde de Fen Fakültesinin akademik birikimiyle öne çıkması 

için yapılabilecekler hakkında görüş ve fikirlerin geliştirilmesi, 

 Bartın’da bulunan defne yaprağı gibi potansiyellerin değerlendirilebilmesi için endemik bitki 

açısından zengin olan Bartın’da bulunan bitki türlerinin gerek kozmetik gerek ilaç sanayi ya 

da daha farklı alanlarda değerlendirilebilmesi ve konu ile ilgili çalışmaları bulunan fakülte 

akademik personelinin çalışmalarının ürüne dönüştürülmesini sağlamak üzere ilgili sektörlerle 

iletişim kurularak birlikte çalışmalar yapılması,  

 Üniversitenin ihtisaslaşma alanı ile ilgili petrokimya alanında çalışma yapan fakülte öğretim 

elemanlarının çalışmalarının bilinirliğinin artırılması için karşılıklı saha ziyaretlerinin 

yapılması.  

Üniversite sayısı ile paralel mezun sayısının fazla olması ve mezun olan öğrencilerin iş bulma 

konusunda yaşadığı sıkıntılar sebebiyle öğrencilerin üniversite okuma ile ilgili tercihlerini olumsuz yönde 

etkilediği; öğrencilerde bu düşüncenin tersini oluşturabilmek için Bartın Üniversitesinin bazı 

özelliklerinin öne çıkmasının gerekliliği, öğrencilerin Bartın’ı tercih edebilmesi için “Sanayi alanında 

öğrencilere ne verebiliriz?” sorusunun cevabı için Organize Sanayi ile çeşitli çalışmaların yapılması 

gerektiği görüşülmüştür. 

Üniversitenin altyapı, cihaz, laboratuvar bilgilerine Üniversitenin ilgili sayfalarından 

ulaşılabileceği, Merkezi Araştırma Laboratuvarı ile Proje ve Teknoloji Ofisinde (PTO) yapılan 

çalışmalara ilişkin Ticaret ve Sanayi Odasının talep etmesi halinde paylaşım yapılabileceği belirtilmiştir. 

Yapılan çalışmaların kabul edilebilir olabilmesi için Türk Akreditasyon Kurumu (TÜRKAK) 

tarafından onaylanmasının gerekliliği vurgulanmış, bununla ilgili de fakültenin Moleküler Biyoloji ve 

Genetik Programının akreditasyon sürecinde saha ziyaretinin tamamlanarak karar aşamasına ulaşıldığı, 

diğer programlar için de çalışmaların devam ettiği belirtilmiştir. 

Mühendislik, Mimarlık ve Tasarım Fakültesi 

Filyos limanı projesinin Karadeniz’de keşfedilen doğalgaz yatakları ile daha da önem kazandığı 

ve dolayısıyla Üniversitemizin ve İhtisaslaşma alanında odak fakültelerden biri olan Mühendislik, 

Mimarlık ve Tasarım Fakültesinin projelerini bu gelişmeler çerçevesinde yapılandırmasının daha da önem 

kazandığına karar verilmiştir. 

AR-GE konusunda sanayi ile üniversitelerin ortak çalışmalarının çok önemli olduğu ve bu 

bağlamda ilerleyen süreçte Mühendislik, Mimarlık ve Tasarım Fakültesi ile Sanayi kuruluşları arasında 

işbirliğinin geliştirilmesi yönünde çalışmaların yapılmasına karar verilmiştir. 

Mühendislik, Mimarlık ve Tasarım Fakültesi bölümlerinin Filyos limanı ve bölgede yaşanan 

gelişmeler çerçevesinde bölgenin ihtiyaçlarına göre kendilerini güncellemelerini ve revize etmelerinin 

bölgeye daha çok katkı sağlayacağına karar verilmiştir. 
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Bölge de yaşanan gelişmeler doğrultusunda Kalkınma ajanslarının 5 yıllık planlamalarını yaparken 

Üniversitemiz ve fakülteyle ortak çalışmalar yapılmasına ve Batı Karadeniz Kalkınma Ajansı ile 

fakültemiz arasındaki iletişim ve etkileşimin arttırılmasına karar verilmiştir. 

Karadeniz’de bulunan doğal gaz yatağı nedeniyle Üniversitenin bu alanda yapacağı çalışmaların 

daha da önem kazandığı vurgulanmıştır. Ayrıca yeni bulunabilecek doğalgaz ve petrol yatakları nedeniyle 

Üniversitemizin ihtisaslaşma alanı olan Akıllı Lojistik ve Bütünleşik Bölge Uygulamalarının daha da 

önem kazanabileceği ve basında Üniversitenizin ihtisaslaşma alanının daha etkin bir şekilde anlatılması 

gerektiği vurgulanmıştır. 

Mühendislik, Mimarlık ve Tasarım Fakültesi mühendislik bölümleri mezunlarının Bartın 

bölgesinde sanayi kuruluşlarında istihdam edilebilmesi için Staj ve 7+1 İş yeri eğitimleri ile birlikte 

çalışma olanaklarının geliştirilmesine karar verildi. 

Filyos Limanında yaşanan gelişmeler neticesinde bölgede nüfus hareketliliğinin yaşanacağı ve bu 

nedenle yerleşme alanı açısından bir düzenlemeye ihtiyaç duyulacağı belirtilmiştir. Bu konuda fakültenin 

İnşaat Mühendisliği ve Peyzaj Mimarlığı bölümünün girişimlerde bulunmasına karar verilmiştir. 

Mühendislik, Mimarlık ve Tasarım Fakültesinin adı içerisinde yer alan Mimarlık ve Tasarım 

kısmının geliştirilmesiyle birlikte Yazılım Mühendisliği Bölümünün de açılması ve bu yönde 

planlamaların yapılmasına karar verilmiştir. 

Sağlık Bilimleri Fakültesi 

08 Şubat 2022 tarihli Danışma Kurulu toplantısında Fakültenin 2021 Yılı Stratejik Plan İzleme ve 

Değerlendirme Raporu ile ilgili görüş alışverişinde bulunulmuş, 2022-2023 Eğitim Yılı Güz Döneminde 

Ebelik Bölümüne ilk defa lisans düzeyinde öğrenci alınması hususlarında Danışma Kurulunun görüşleri 

alınmış ve Ebelik Bölümüne ilk defa öğrenci alınması teklifinin uygunluğuna karar verilmiştir.  

21 Ekim 2022 tarihli Danışma Kurulu toplantısında Ebelik Bölümüne, Beslenme ve Diyetetik 

Bölümüne, Çocuk Gelişimi Bölümüne ilk defa öğrenci alınması hususlarında Danışma Kurulunun 

görüşleri alınmış ve ilgili bölümlere ilk defa öğrenci alınması teklifinin uygunluğuna karar verilmiştir. 

Aynı toplantıda Dil ve Konuşma Terapisi Bölümünün açılması hususunda Danışma Kurulunun görüşleri 

alınmış, Bölümün açılma önerisinin uygunluğuna karar verilmiştir. 

Spor Bilimleri Fakültesi 

Fakültenin iç ve dış paydaşlarından oluşan ilk Danışma Kurulu toplantısına bölüm başkanları, 

öğretim üyeleri, öğrenci temsilcileri, kamu ve özel sektör temsilcileri ile ilimiz spor branşlarının 

temsilcileri katılmıştır. Fakülte Dekanı Prof. Dr. Bilal DEMİRHAN’ın Fakültenin ve Bölümlerin 

faaliyetlerini anlatan konuşmasının ve gündem maddelerinin görüşülmesinin ardından dilek ve temenniler 

ile son bulmuştur. Toplantında iç ve dış paydaşlar ile oldukça önemli fikir alış verişlerinde bulunulmuştur. 

Tüm paydaşlar, yapılan Danışma Kurulu toplantısına katılmaktan dolayı memnuniyetlerini dile 

getirmişlerdir. 
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Bartın Meslek Yüksekokulu 

Danışma kurulu toplantısında kalite süreçleri hakkında Danışma Kurulu üyelerine bilgilendirmeler 

yapılmıştır. Danışma Kurulu Toplantısında, kurulun her alanda iş dünyası, kurum ve kuruluşlarla ve diğer 

paydaşlarla işbirliği yapması ve ilişkilerin geliştirilmesinden, işleyişinden bahsedilmiştir. Toplantı 

sonucunda Danışma Kurulu üyelerinin yüksekokuldaki bölümlere eğitim öğretim ve etkinlik planlamaları 

hakkında ders planlamaları ile yapılması planlanan etkinliklere yönelik Danışma Kurulu dış paydaş 

üyelerinin katılımıyla güz dönemi başında Bölüm Kurulu toplantıları yapılmasına karar verilmiştir. 

Haziran ayında yapılan danışma kurulunun toplantı kararına göre; 2022-2023 akademik yılı güz 

yarıyılında bölüm ve program danışma kurulu üyeleri ile öğrenci temsilcilerinin katılımıyla toplanarak 

bölüm kurulu toplantıları gerçekleştirilmiştir. PUKÖ eylem planları çerçevesinde önlem al kapsamında 

27 Ekim 2022 tarihinde çevrim içi düzenlenen Akademik Kurul toplantısı gündem maddeleri (Bölümlerin 

Danışma Kurulu Üyeleri ve Bölüm Temsilcileri ile Eğitim-Öğretim Dönemi başlangıç toplantılarının 

Ekim ayı içerisinde yapılması) içerisinde yer verilerek planlanan sürecin tamamlanması sağlanmıştır. 

Bartın Sağlık Hizmetleri Meslek Yüksekokulu 

Sağlık Hizmetleri Meslek Yüksekokulu Danışma Kurulu Yüksekokulun toplantı salonunda yüz 

yüze olarak ilk toplantısını gerçekleştirmiştir. Toplantıda yüksekokulun akademik-idari teşkilatı 

belirtilmiş, bölüm ve programlar tanıtılmış, aktif öğrenci-mezun öğrenci bilgileri, misyon vizyon ve 

stratejik plan, yıl içinde yapılan etkinlikler, TÜBİTAK projeleri, sosyal sorumluluk projeleri hakkında 

bilgiler verilmiş ve Danışma Kurulunun görüş ve önerileri alınmıştır. 

Toplantıda; 

 Yüksekokul Sekreteri Sema DÖNMEZ Danışma Kurulunda Raportör olarak görevlendirilmiştir. 

 Danışma Kurulu üyeleriyle hızlı iletişim kurabilmek üzere sosyal ağda grup kurulmasına karar 

verilmiştir.  

 Danışma Kurulu toplantısının yılda en az iki defa toplanması gerektiği ve farklı tarihlerde de 

toplantıların yapılacağı bildirilmiştir.  

 Kamu ve özel kuruluşlarla birlikte aşağıda sayılan sosyal etkinlikler ve bilimsel etkinliklerin 

yapılmasına karar verilmiştir. 
 İlk Acil Yardım Programı öğrencilerine yönelik 112 Acil Sağlıkta Komuta Merkezindeki 

sorumluların katılacağı bir etkinlik düzenlenmesi, 

 Özel Aktıp Hastanesinde öğrencilerin sosyal ve kişisel gelişimlerine yönelik etkinlik 

düzenlenmesi, 

 Bartın 75. Yıl Huzurevi Müdürlüğü ile birlikte etkinlik planlanması, 

 Yüksekokuldaki tüm öğrencilerin katılacağı “Girişimcilik” temalı bir etkinlik düzenlenmesine 

karar verilmiştir. 

 Öğrencilerin uygulama dersleri ile ilgili sorunları için Özel Aktıp Hastanesi, 112 Acil Sağlık 

Merkezi ve Bartın 75. Yıl Huzurevi kurumlarıyla uygulama dersleri için destek vermeleri 

konusunda görüş alışverişinde bulunulmuştur. 

 Öğrencilerin meslekleriyle ilgili aidiyet duygusunu geliştirecek etkinliklerin yapılması 

kararlaştırılmıştır. 

 Öğrencilerin sosyal ve mesleki gelişimlerini artıracak “Kişisel Gelişim”, “Mesleki Gelişim” gibi 

derslerin müfredata eklenmesi kararlaştırılmıştır. 
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 Çevre Temizliği konusunda öğrencilerin farkındalıklarını artırma amacıyla yarışma, seminer vb. 

etkinliklerin düzenlenmesine karar verilmiştir. 

 

Ulus Meslek Yüksekokulu 

 

Ulus Meslek Yüksekokulunun bölgesel kalkınmada etkin rol alması ve gelişimine katkıda 

bulunmasının yanında kamu, üniversite ve özel sektör kuruluşları ile diğer paydaşlar arasında 

koordinasyon ve işbirliği yapmak üzere Ulus Meslek Yüksekokulu Danışma Kurulu üyeleri 2022-2023 

Akademik Yılında ilk kez bir araya gelmiştir.  

Bu toplantıda;  

3+1 İşyeri Eğitim Modelinin işverenler ve öğrenciler açısından önemi vurgulanmıştır. İşyeri 

Uygulama Eğitimi kapsamında öğrencilerin ve işverenlerin memnuniyet düzeylerinin yüksek çıkması, 

özellikle Ormancılık Bölümü ile Mimarlık ve Şehir Planlama Bölümü öğrencileri için yapılan 

protokollerin var olması, Meslek Yüksekokulunun SWOT Analizi sonucunda ortaya çıkan barınma 

ihtiyacının olması, iç ve dış paydaşlar ile akademik ve bilimsel çalışmaların var olması, uygulamalı 

derslere her bölüm içerisinde yer verilmesi olarak saptanan mevcut durum analizi görüşülmüştür.  

Bu bağlamda; Ulusal Staj Programı kapsamında öğrencilerin işyeri uygulama eğitimi yapamaması 

ve bu durumun çözümüne yönelik protokollerin güncellenmesi ve önlemlerin alınması, diğer kamu kurum 

ve kuruluşları ile protokol sayılarını artırmak üzere görüşmelerin yapılması, öğrencilerin bu ihtiyacı 

gündem etmesi nedeniyle kurul üyelerinin desteği aracılığıyla ilgili kamu/özel kurum ve kuruluşlar ile 

görüşmelerin gerçekleştirilmesi, etkileşimi artırmak adına çalışmaların artırılması, ders müfredatları 

içerisinde yer alan uygulama konularında danışma kurulu üyelerinden destek alınmasına karar verilmiştir. 

27.12.2022 


